
Kunnanvaltuusto § 73 14.12.2020

KYSELYTUNTI

Kvalt § 73 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Jussi Jänkä kysyi: Perhossa laitettiin sisäliikuntapaikat kiinni (koronan
vuoksi) ja varmaan olisi hyvä avata taustoja, minkä vuoksi näin on toimittu.

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: Avi:n määräystä, jossa yli 20 hengen
yleisötilaisuudet ja kokoontumiset julkisissa sisätiloissa on kielletty Soiten alueella 
(21.12. saakka) on mahdoton valvoa. Keskusteltiin asiasta johtoryhmässä ja
esimiestyöryhmässä ja sovittiin,  että otetaan pari viikkoa ennakkoa joulutaukoon
sisäliikuntatilojen suhteen varotoimenpiteenä koronan leviämisen ehkäisemiseksi ja
sisäliikuntapaikat pidetään suljettuina  4.1.2021 saakka.

 Valtuutettu Sarita Kirvesmäki kysyi: Sivlassa on ollut 19.11.2020 kouluverkkotyöryhmän
perustaminen ja asia on palautettu uudelleen valmisteluun. Missä vaiheessa
kouluverkkoselvitys on, mikä on aikataulu?

 Vs. sivistysjohtaja Pasi Kanniainen vastasi:  Kouluverkkoselvitys koskee kaikkia
kunnan kouluja (Oksakoski, Kirkonkylä ja Möttönen). Selvityksen ja kuulemisen
järjestämisessä esille nousi jääviyskysymykset ja niitä asioita nyt selvitetään. Tarkoitus
on, että työryhmä perustetaan ja otetaan käsittelyyn koko kunnan kouluverkkoasia. Kun
työryhmä saa asiansa valmiiksi, järjestetään kuuleminen ennen kuin asia etenee
päätöksentekoelimiin.

 Valtuutettu Pekka Riihimäki kysyi peruskorjauksen kohteena olevan Puukouluun
liittyen: miten vanhan rakennuksen saneeraus onnistuu talvella, mikä on
museoviranomaisten kanta saneeraukseen?

 Tekninen johtaja Alpo Anisimaa vastasi:  Museovirastoon on oltu yhteydessä, rakennus
on ulkonäöllisesti suojeltu, mutta niiltä osin kun on mahdollista, vanhaa säästetään



myös sisätiloihin. Talvirakentaminen onnistuu rakennusteknisesti, rakennetaan
sääsuojassa, koska vesikatto on päällä ja ulkoseinät ympärillä.

 Valtuutettu Esa Kalliokoski kysyi: onko mahdollista hyödyntää tiheää, hyvin toimivaa
koulukuljetusta ja Oksakosken koulun liikuntatiloja kuljettamalla oppilaita kirkonkylältä
liikuntatunneille Oksakoskelle, meno-paluu kuljetuksissa?

 Vs. sivistysjohtaja Pasi Kanniainen vastasi:  on pohdittu, että millä tavalla voitaisiin
hyödyntää jo kulkevia koulukuljetuksia Oksakosken koulun liikuntatilojen käytössä.
Kevätlukukauden aikana Oksakosken liikuntatiloja pyritään hyödyntämään, etenkin
yläkoululaisten ja lukio-opiskelijoiden liikuntatunneilla.

 Valtuutettu Sarita Kirvesmäki kysyi: Kpedun kanssa on yhteistyöryhmiä.  Minkälaista
koulutusta Perhoon on suunnitteilla Kpedun suunnasta?

 Valtuutettu Matti Louhula vastasi: lähihoitajakoulutukseen on tarvetta  (työvoimapula
tällä alueella). Lähiamis on myös ollut esillä, siinä ammatillista koulutusta toteutetaan
siten, että hyvin paljon opitaan työelämässä asioita ja tutkinnon osia, projektihenkilöt
valmistelevat asiaa. Matkailuun liittyvää koulutusta on myös kehitteillä.

 Kh:n pj. Antti Hietaniemi täydensi: kun kiinteistöjärjestelyjä tehtiin Kpedun ja kunnan
välillä, tehtiin valtuustotasoinen puitesopimus, jossa todetaan, että Perhon
toimipisteessä on tavoitteena säilyttää 105 - 115  oppilaspaikkaa. Tämä, molempien
organisaatioiden valtuustojen hyväksymä asia, on yhteinen tahtotila ja siitä on hyvä
muistuttaa haasteellisissa tilanteissa jatkossakin. 

 Valtuutettu Tapio Peltokangas totesi, että Metsähallitus sai kuusikymmentätuhatta
euroa ns. joulurahaa Salamajärven luonnonpuiston reittien parantamiseen, positiivinen
asia Perholle, joka nostaa luonnonpuiston käyttöastetta.

 Varavaltuutettu Ilona Alatalo totesi, että media, matkailu ja markkinointi, olisi syytä
tarkastella niiden yhteistyötä voimakkaasti.

 Valtuutettu Jussi Jänkä: jääkaukalolla on käyttäjiä runsaasti, hieno asia, mutta pitäisi
huolehtia, ettei mailattomien vuorolla  olisi mailallisia pelaajia. Voidaanko vaaratilanteita
välttää, vaikka kaukaloita ja jäävuoroja jakamalla?

 Ilotulitteet vuodenvaihteessa - miten kunnassa toimitaan?

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: vapaa-aikatoimessa pyritään järjestämään  vuorot
niin, että luistelurauha saadaan myös pienille käyttäjille.

 Kunta ei järjestä ilotulitusta tulevana vuodenvaihteena, eikä ollut mukana myöskään
edellisen vuodenvaihteen ilotulituksessa.

--- -----

Jäsen Pauli Jylhä SDP:n valtuustoryhmän puolesta toivotti kuntalaisille, kunnan
työntekijöille ja valtuutetuille Hyvää Joulua ja Hyvää Uutta Vuotta.

-----

Kj. Lauri Laajala kiitti koko organisaation puolesta kaikkia luottamushenkilöitä
kuluneesta vuodesta  ja toivotti Hyvää ja Rauhallista Joulua.



-----

Kh:n pj. Antti Hietaniemi esitti kunnanhallituksen ja omasta puolesta kaikille
luottamushenkilöille ja kunnan virka- ja toimihenkilöille  kiitokset  kuluneesta vuodesta
ja  toivotti kaikille rauhaisaa Joulunaikaa ja Hyvää Uutta Vuotta.

-----

Kv:n I vpj. Matti Louhula kiitti kunnanvaltuuston puolesta  kaikkia kuntalaisia,
työntekijöitä ja  luottamushenkilöitä sekä tiedotusvälineitä  kuluneesta vuodesta ja
toivotti Hyvää Joulun odotusta.

-----

Jäsen Jarkko Sivula Keskustan valtuustoryhmän puolesta kiitti kaikkia kuntalaisia
hyvästä yhteistyöstä ja toivotti Rauhallista Joulunaikaa ja Hyvää Uutta Vuotta.

--- -----


